
1. Το σύμφωνο « σ » μπροστά από το σύμφωνο « μ » 

προφέρεται πάντα /z/.
Κι αυτό είτε είναι στην αρχή μιας λέξης είτε στη μέση.

σμήνος  /'zminOs/
Σμύρνη  /'zmirni/
επισμηναγός  /epizmina'Vos/
προθεσμία  /prOQEz'mia/

2. Το τελικό « ς », πριν από λέξη που αρχίζει με το γράμμα « μ », 

προφέρεται ως εξής:

2α Όταν η επόμενη συλλαβή είναι ανοιχτόφωνη /me/ /mE/ /mi/, 
το τελικό ς προφέρεται /s/. 

τις μεσαίες /tisme'sEes/
της Μαίρης  /tis'mEris/
της Μυκόνου  /tismi'konu/

2β Όταν η επόμενη συλλαβή περιέχει τα ημικλειστόφωνα φωνήεντα /a/ /O/, 
το τελικό ς προφέρεται /s/. 

της Μαρίας  /tisma'rias/
τις μονάδες  /tismO'nA≤es/

2γ Όταν η επόμενη συλλαβή περιέχει τους κλειστόφωνους φθόγγους /u/ /A/ /o/, 
το τελικό ς προφέρεται /z/. 

ο γιος μου  /o'jozmu/
ο δικός μου  /o≤i'kozmu/
της μούρης  /tiz'muris/
της μάνας  /tiz'mAnas/
της μόδας  /tiz'mo≤as/
της μιας  /tiz'mjAs/

2δ Όταν το μ ακολουθείται από το σύμφωνο ν, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 
της μνήμης /tiz'mnimis/
της μνηστής του /tizmnis'tistu/


